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Actielijst commissievergadering ÀBA           Kalenderjaar 2018/2019 
 
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

07.05.18 23.04.18    

  Voorstel college betreffende advies 

aanwijzing lokale publieke media-instelling 

Met TV Valkenburg is afgesproken eens 
per half jaar te kijken naar de 
tevredenheid over de programmering en 
de hoofdstukindeling op de nieuwssite. 

Halfjaarlijks vinden evaluatie 
gesprekken plaats met collegeleden en 
het bestuur van TV Valkenburg. De 
onderlinge samenwerking en daaruit 
voortvloeiende berichtgeving door TV 
Valkenburg worden tijdens deze 
bijeenkomsten besproken. 
Cie 18/03: er is gevraagd of er een 
verslag is gemaakt. De burgemeester 
zal met de griffier nagaan op welke 
wijze de fractievoorzitters hier kennis 
van kunnen nemen. 
Cie 20/05: vanwege enkele zinsneden is 
het niet mogelijk het verslag openbaar 
ter beschikking te stellen. Daarom is 
ervoor gekozen om het verslag 
evaluatie TV Valkenburg bij de griffie 
ter inzage te leggen, zodat de leden 
van de raad daar kennis van kunnen 
nemen. 

  Voorstel college betreffende financiering 

plan van aanpak project Brandveilig 

Valkenburg 

De commissie ABA zal met enige 
regelmaat een update ontvangen over 
de voortgang van dit project. 

Cie 20/05: de burgemeester betreurt 

het zeer dat het project brandveilig 

Valkenburg door een aantal factoren 

(zoals het vertrek van de projectleider 

naar een andere werkgever, waardoor 

er hernieuwd moet worden opgestart) 

vertraging heeft opgelopen. De insteek 

is om dit zowel intern als extern 

omstreeks 1 juli op te pakken.   

10.12.18 26.11.18    

  Stand van zaken Agenda Valkenburg Op korte termijn moet samen met de 
raad nagedacht worden over het vervolg 

Projecten strategische agenda worden  

meegenomen in de kadernota. 
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van Agenda Valkenburg, mede omdat 
men voor de Provinciale Staten 
verkiezingen staat. Door het nieuwe 
provinciebestuur wordt een programma 
gemaakt en dan zou het goed zijn als 
Valkenburg een van de meest bevriende 
partijen is. In het verleden heeft de 
provincie immers veel mogelijk gemaakt 
en men moet proberen dit naar de 
toekomst toe ook te borgen. Het lijkt de 
burgemeester verstandig om in het 1e 
kwartaal van 2019 de nieuwe doelen en 
strategische projecten op papier te 
zetten en de provincie uit te nodigen om 
samen tot zaken te komen. 

 

 

03.06.19 20.05.19    

  Presentatie begroting 2020 Veiligheids-

regio Zuid Limburg en Meld- en 

Coördinatiecentrum 

De burgemeester zegt toe aan de 
afdeling financiën te vragen om ook de 
inhoudelijke argumenten ten aanzien 
van de door het college opgestelde 
zienswijze op papier te zetten. 
 
Uiteraard kan het college inzichtelijk 
maken hoeveel men per jaar aan 
veiligheid kwijt is (dit staat immers ook 
in de begroting) en wat de gemeente op 
dat onderdeel binnenkrijgt. Maar of dit 
meer of minder is durft de 
burgemeester nu niet te zeggen. Hij 
zegt toe deze vraag voor te leggen aan 
de afdeling financiën. Als het niet lukt 
om dit voor de raadsvergadering 
inzichtelijk te maken komt dit 
onderdeel terug in de eerstvolgende 
commissievergadering. 

Zie raadsnota Veiligheidsregio Zuid 

Limburg inzake begroting 2020 en 1e 

begrotingswijziging 2019, raad 3 juni. 

  Presentatie gebiedsscan/cijfers 2018 

politie 

Wijkagenten: de wijkagenten in 
Broekhem, Schin op Geul en Berg zijn 
pas begonnen. De burgemeester stelt 

Verwerkt op raadsplanner. 
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voor een half jaar te kijken wat het 
oplevert en de commissie hierover te 
rapporteren. 

 


